Beste Niek,

Ik zou je een aantal vragen bezorgen voor de vergadering van het Consortium.

Na de laatste vergadering  heeft de voorzitter even met mij gesproken.

Ik heb hem de volgende vragen gesteld:

1. Wordt er regelmatig door de Maaswerken toezicht gehouden?

2. Wordt het grondwater regelmatig gecontroleerd?

Beide vragen werden door de voorzitter met ja beantwoord. Ik weet niet of het zinvol is om deze vragen tijdens de volgende vergadering te herhalen.

Tijdens de vergadering is de punt vervuiling in Urmond deels besproken. De toezichthouders en het Consortium zijn van plan om de puntverontreiniging te ontwijken. Een saneringsproject is duur, het kost momenteel 15 miljoen euro (eventueel in combinatie met een tijdelijke opslag binnen een straal van 5 kilometer).

Een alternatieve oplossing is om er een deklaag van klei op aan te brengen om de stabiliteit van de verontreiniging te verhogen. Er staat echter in de MER dat zulke zware verontreinigingen niet thuishoren in het Grensmaas gebied en gesaneerd moeten worden (het voorkeursalternatief). Bovendien is het uitgangspunt van het nationale milieubeleid dat alle urgente gevallen van ‘ernstige bodemverontreiniging’ voor 2023 zijn gesaneerd. Een dergelijke vervuiling hoort zeker niet thuis in een toekomstig nationaal natuurgebied.

Ik heb dan ook de volgende vragen:

3.
Wie wordt er later voor de gevolgen van eventuele milieuverontreiniging, wanneer de puntvervuiling niet wordt verwijderd?


(Natuurmonumenten als toekomstig eigenaar, Rijkswaterstaat, gemeente Stein, provincie Limburg?)

4.
Wie is op dit moment verantwoordelijk voor eventuele milieuverontreiniging van de bestaande punt vervuiling?

Ik weet niet hoever het Consortium richting puntvervuiling zal gaan afgraven, indien er niet wordt gesaneerd. De omtrek en diepte van de puntvervuiling zijn uiteraard bekend. Vinger aan de pols.

Ik wil in afwachting van het bijwerken van de Consortium website, aandacht besteden aan de bodemkwaliteitcijfers van het in Meers gestorte slib, afkomstig van het gebied Maastricht:

5.
Wil je een overzicht van deze cijfers vragen aan het Consortium of de Maaswerken?

Met de vriendelijke groet,

Tjeu Lemmens

